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В работе рассматриваются общие положения о субъектах административной юрисдикции, их 

состав. Выделяются субъекты административной юрисдикции в сфере рыболовства и сохранения 

водных био-логических ресурсов. Дается сравнительная характеристика субъектов административной 

юрисдикции в сфере рыболовства в соответствии с Кодексом об административных правонарушениях 

РСФСР и Кодексом об административных правонарушениях РФ. Делается попытка определения 

проблемных моментов административной юрисдикции в сфере рыболовства.
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Subjects of Administrative Jurisdiction in Fishing and Preservation of Aquatic Biological Resources
The paper considers the general provisions on the subjects of administrative jurisdiction, their composition. 

The subjects of administrative jurisdiction in the field of fisheries and conservation of aquatic biological resources 

are distinguished. A comparative description of the subjects of administrative jurisdiction in the field of fishing 

in accordance with the Code of Administrative Offenses of the RSFSR and the Code of Administrative Offenses 

of the Russian Federation is given. An attempt is made to determine the problematic aspects of administrative 

jurisdiction in the field of fisheries.
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